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Sēdi vada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 19 Bauskas novada domes deputāti: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine Baha, deputāts Bruno Bahs, deputāts Mārtiņš 

Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Arnolds 

Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāte 

Solveiga Lineja, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita 

Nagņibeda, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Izglītības nodaļas speciāliste Vija Beļūna, 

Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, ekonomisti Zaiga Kārkliņa, Marija 

Abramčika, Gita Skribāne, Ineta Janoviča un Māris Vitrups, SIA "Grupa 93" projektu 

vadītāja Līga Ozoliņa, Attīstības un būvniecības departamenta vadītājs Mārtiņš Veinbergs, 

Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja vietniece Sarmīte Oļehnoviča, Vecumnieku apvienības 

pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, 

Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Ligita Vasermane, Iecavas 

apvienības pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs 

Aigars Sietiņš, Vides speciālists Valērijs Gabrāns, SIA "Bauskas novada komunālserviss" 

valdes locekļi Ģirts Kolendo un Uģis Saukums, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības 

nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, Administratīvās nodaļas vadītāja Liene Leveika, datorsistēmu 

un datortīklu administrators Mārtiņš Putāns, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunita 

Vīgupa, teritorijas plānotāja Dace Platonova, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona 

Spurķe, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, projektu vadītāja Zane Indrika, 

Vecumnieku Sporta skolas vadītāja Gita Briņķe, Rundāles apvienības pārvaldes nekustamā 

īpašuma speciāliste Dace Neiberte, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Ekonomikas 

un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, nekustamā īpašuma speciālisti Aija 

Fridrihsone, Dace Stubure un Māris Šarķis, Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra 

vadītāja Kristīne Dzidruma, Kultūras nodaļas vadītāja Vita Morkūna, Izglītības nodaļas 

vadītāja Baiba Šumina, Sporta un veselības nodaļas vadītājs Lauris Ziemiņš, Uzņēmējdarbības 

un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciālistes Andra 

Matuļenko un Tīna Tikuma, jurists Arvīds Zvirbulis 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ligita Jukšinska. 
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Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Bauskas novada pašvaldības iekšējā audita 2024. gada ziņojums. 

3. Par izmaiņām Bauskas novada Jaunatnes lietu konsultatīvās komisijas sastāvā 

4. Par izmaiņām Bauskas novada medību koordinācijas komisijas sastāvā. 

5. Par Bauskas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes sastāva apstiprināšanu. 

6. Par grozījumiem konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Bauskas 

novadā!”” nolikumā. 

7. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada 

pašvaldības 2023. gada 30. novembra saistošajos noteikumos Nr. 24 “Bauskas 

novada līdzdalības budžeta nolikums”” apstiprināšanu. 

8. Par saistošo noteikumu “Saistošie noteikumi par licencēto makšķerēšanu Bauskas 

novada administratīvajā teritorijā Lielupē, Mūsā un Mēmelē” apstiprināšanu. 

9. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2024. gada 19. 

decembra saistošajos noteikumos Nr. 21 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2025. gadam” apstiprināšanu”. 

10. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā “Par 

investīciju projekta “Salātu ielas posma no Zaļās ielas līdz Dārza ielai pārbūve, 

Bauskā, Bauskas novadā” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta 

īstenošanai”. 

11. Par Bauskas novada teritorijas plānojuma pilnveidotās redakcijas (2.0) nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

12. Par Bauskas novada autoceļu uzturēšanas klasēm 2025.gada ziemas un vasaras 

sezonā. 

13. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Kultūras centrs” nolikuma 

apstiprināšanu. 

14. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Iecavas Kultūras nams" nolikuma 

apstiprināšanu. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

16. Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi 

privātā izglītības iestādē. 

17. Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

18. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Veco ļaužu un invalīdu pansionāts 

“Atvasara”” reorganizāciju. 

19. Par nekustamā īpašumā “Atvasara”, Vecumnieku pag., Bauskas nov., un kustamās 

mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

20. Par galvojuma sniegšanu pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” aizņēmumam kurināmā iegādei. 

21. Par mantisko ieguldījumu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA “Bauskas novada 

komunālserviss”. 

22. Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar SIA “Bauskas novada komunālserviss”. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” maksas pakalpojumu 
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cenrāža apstiprināšanu. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku vidusskola” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku Sporta skola” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

27. Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

28. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2025. gada 30. janvāra lēmumā “Par 

mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss””. 

29. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 27.maijā lēmumā “Par 

nedzīvojamo telpu Uzvaras ielā 6 un Uzvaras ielā 1, Bauskā nomu”. 

30. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā “Par 

projekta “Publiskās infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības atbalstam Bauskas 

novadā” īstenošanu”. 

31. Par nekustamā īpašuma Skolas ielā 1, Skaistkalnē iegādi. 

32. Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 10, Bauskā, funkcionāli nepieciešamā 

zemesgabala pārskatīšanu. 

33. Par atsavināšanas tiesību izmantošanu dzīvojamās mājās Mēmeles ielā 8, Bauskā 

piespiedu dalītā īpašuma izbeigšanai. 

34. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu, nodrošinot piekļuvi nekustamam īpašumam 

“Dārza iela 11 k-1”, Bauskā. 

35. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam 

īpašumam “Annas”, Dāviņu pagastā. 

36. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019. gada 31. janvāra lēmumā “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, “Jumpravas 4”, 

Mežotnes pagastā atsavināšanu”. 

37. Par Bauskas novada domes 2024. gada 19. decembra. lēmuma “Par Bauskas novada 

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-103, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai” atcelšanu. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 8-10, 

Garoza, Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Bumbieru iela 13, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Aroniju iela 7, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunzemgale 95”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Aveņu iela 16, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Paozoli 41”, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma G.k. Dzirnavu iela 130, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Lapu iela 9, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Paozoli 7”, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Baldones iela 53B k-9, Iecavā 
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nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Ozolēni 34”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Sosti 1”, Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-90, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai 

51. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 40-5, 

Bauska, Bauskas novads atsavināšanu. 

52. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Uldzes”-6, 

Grenctāle, Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 

53. Par nekustamā īpašuma “Jaunrupuļi” Brunavas pagastā sastāvā esošās zemes 

vienības ar kadastra apzīmējumu 4046 011 0090 – ½ domājamās daļas, 

atsavināšanu. 

54. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jasmīni”, Ceraukstes pagastā 

atsavināšanu. 

55. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Eglaines”-5, 

Kurmene, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

56. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Beibeži 5”-8, 

Beibeži, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

57. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Liepu iela 9-8, 

Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

58. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 6”-9, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

59. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 18-2, 

Skaistkalne, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

60. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kalna Pelši”, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

61. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, dzīvojamajā 

mājā “Skujukrogs”, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

62. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Zemzari”- 44, 

Pilsrundāle, Rundāles pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

63. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kukšukrogs”, Viesturu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(J.Kalinka, A.Okmanis, G.Kalniņš, I.Pētersone, J.Krievs, M.Mediņš, M.Cimermanis) 

 

Ziņo: J.Kalinka. 

Izpilddirektora vietnieks ziņo par svarīgāko pagājušajā mēnesī. Viens no svarīgākajiem kā 

vienmēr ir budžeta izpilde. Lai gan no gada sākuma un jaunā budžeta izpildes ir pagājuši tikai 2 

mēneši, ieņēmumi šajā laikā sastāda 8,2 %, izdevumi ir 7,1 %. Šodienas sēdē tiks apstiprināti 

pirmie budžeta grozījumi. Janvārī saņemts aizņēmums 77 044 EUR. Pašvaldības saistību apjoms 

procentos no pamatbudžeta ieņēmumiem janvārī sastāda 13,07 %, robeža ir 20 %. Sagatavotas 

atbildes uz iepriekšējās domes sēdēs uzdotajiem jautājumiem. Pielikumā pievienots apkopojums 
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par nodokļu parādiem pašvaldībā, informācija sagatavota no nodokļu inspektoru sniegtajiem 

datiem. Viena no klāt pievienotajām tabulām ir par zemes nodokli, parāds sastāda 700 EUR, pie 

tā ar izpilddirektoru tiks strādāts un situācija tiks analizēta, ja parāds ir neatgūstams, kāpēc tas 

nav norakstīts.  

Uz deputātes L.Bahas jautājumu par industriālo un loģistikas parku, atbildē ir pievienots 

pielikums par situāciju loģistikas parkā.  

Par būvniecības objektiem – procesā ir  62 objekti, par katru no tiem pievienota 

informācija pielikumā. 

  Saņemta  Iekšlietu ministrijas vēstule ar informāciju, ka pēc MK apstiprinātiem 

noteikumiem varēs sniegt pieteikumu patvertņu labiekārtošanā, ministrija kopā ar VUGD ir 

izveidojusi 500 prioritāro sarakstu, kuriem varētu atbalstīt ERAF finansējumu. Bauskas novada 

pašvaldības  sarakstā atbilst 4 patvertnes. Sniegta atbildes vēstule, līdz ko būs iespēja sniegt 

pieteikumu ERAF fondu līdzfinansējuma saņemšanai. 

 Pagājušā mēneša domes sēdē aktualizējās jautājums par zobārstniecības pakalpojumu 

sniegšanu skolēniem, kurā bija minētas divas vietas – Pilsrundāle un Iecava, notikusi tikšanās ar 

Pilsrundāles vidusskolas un Rundāles apvienības pārvaldes pārstāvjiem, tika apsekoti kabineti, 

vienojāmies, ka process tiks virzīts uz priekšu. Izvirzīts mērķis, ka jau aprīļa mēneša otrajā pusē 

kabinets varētu sākt funkcionēt un sniegt pakalpojumus skolēniem, jo tur tiks veikts remonts, 

pārvietotas modernākas iekārtas no Svitenes. Plānots, ka Iecavā zobārstniecības kabinets 

atradīsies bijušā veselības centra telpās, sarunas ar SIA “Bauskas slimnīca” vadību tiks 

turpinātas, kas atgriezīsies  izpilddirektors. Pakalpojumu skolēniem līdz 18 gadu vecumam 

sniegs SIA  “Zemgales Mutes veselības centrs”.  

G.Kalniņš jautā  par 800 EUR zemes nodokļa  parādiem, vai ir analizēti iemesli, kāpēc 

atsevišķās pārvaldēs pieaug parādi gan nekustamā īpašuma nodoklis, gan zemes nodoklis, gan 

nodoklis par ēkām un būvēm. J.Kalinka atbild, ka situācija ir zināma, jāorganizē tikšanās ar 

apvienību pārvalžu vadītājiem, kuru pakļautībā atrodas nodokļu inspektori, un jāmeklē iemesli, 

kāpēc ir izveidojusies šāda situācija. 

I.Pētersone turpina G.Kalniņa iesākto:  skumīgi ir tas, ka mēs tikai tagad strādāsim, ar  

finanšu līdzekļiem ir jāstrādā regulāri un jābūt kaut kādai centralizētai uzraudzībai. Par 

nekustamā īpašuma nodokļa iekasēšanu ir minējusi vairākkārt. Satriecoša ir laikrakstā “Bauskas 

Dzīve” publicētā informācija attiecībā par atsevišķiem gadījumiem, nosaucot konkrētas summas 

atsevišķām fiziskām personām. Summas ir lielas, tāpēc jautājums joprojām ir aktuāls, vai tiek 

strādāts ar visām piedziņas darbībām, tad, kad labprātīgi netiek samaksāts. Vai pienācīgi 

strādājam paši, vai izmantojam ārpakalpojumu? Tas, kā ir atbildējis Kalinkas kungs, ka 

informācija ir apkopota un tagad tiks strādāts, tas vienkārši neiztur kritiku. I.Pētersone uzdod 

otru jautājumu saistībā par dzīvojamo fondu, kas ir nepieciešams kā pašvaldībai. Jautājums 

skarts arī iepriekšējā domes sēdē. Ir runāts par atsavināšanas jautājumiem, kuru dzīvojamo 

platību esam gatavi nodot atsavināšanai, noprotams, ka saraksta joprojām vēl nav – cik tālu ar šo 

sarakstu ir tikts, jo tas ir Kalinkas kunga atbildībā? Kad šo sarakstu var sagaidīt? J.Kalinka 

atbild, ka gan pagājušajā mēnesī, gan šomēnes ir notikušas tikšanās ar apvienību pārvalžu 

vadītājiem, kurā piedalās arī domes priekšsēdētājs, pēdējie dati ir atsūtīti vakar. Domājams, ka 

saraksts ar ēkām un dzīvokļiem, kuri netiks nodoti atsavināšanai, tiks nodots izskatīšanai  aprīļa 

sēdē.  

J.Krievs izsakās par Iecavas zobārstniecības kabinetu, Iecavā ir  4 zobārstniecības kabineti,  

no kurienes nāk šī iniciatīva par jauna kabineta atvēršanu? J.Kalinka: SIA “Zemgales Mutes un 

veselības centrs” ir noslēgts līgums ar Nacionālo veselības dienestu par pakalpojuma sniegšanu, 

šie minētie 4 zobārstniecības kabineti ir privātprakses, kuri  iekasē maksu par zobu ārstniecību. 

Mūsu pašu kapitālsabiedrība ir izveidota ar mērķi tieši jauniešu un bērnu zobārstniecības 

pakalpojumu sniegšanai, līdz ar to arī konkurences padomē esam atspēkojuši,  kāpēc mums šāda 

kapitālsabiedrība  ir  vajadzīga. J.Krievs jautā,  vai tiešām tas ir par velti un par to neviens 

nemaksā? J.Kalinka atbild, ka skolēni nemaksā. J.Krievs turpina, ka zobārstiem par pakalpojuma 

sniegšanu arī nemaksā? Kas tad šo pakalpojumu apmaksā? J.Kalinka: Nacionālais veselības 
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dienest, ja nepietiek atalgojuma ārstiem no šī te finansējuma, tad arī papildus paši no sava 

budžeta šo sedz. J.Krievs jautā, vai kabineta labiekārtošanas izmaksas arī sedz kapitālsabiedrība? 

J.Kalinka atbild, ka šīs izmaksas sedz pašvaldība. I.Pētersone: ko nozīmē pašvaldība? Kad bija 

diskusija par šiem jautājumiem, runājām, ka izsolē par bezatlīdzībā nododamām telpām uz 

vienlīdzīgiem nosacījumiem var pieteikties gan mūsu kapitālsabiedrības, gan citas institūcijas, 

savukārt, iekārtojums ir viens no priekšnosacījumiem un līgums ar NVD, lai vispār varētu 

piedalīties, tā arī paliek? J.Kalinka atbild apstiprinoši.   

M.Mediņš jautā par civilo aizsardzību, ziņojumā tika minēti punkti, kuros būtu pieejams 

Eiropas finansējums, cik tālu ir tas saraksts par patvertnēm un vai tās būs visās apdzīvotās 

vietās? Otrs jautājums, vai Bauskas novada pašvaldībā ir apsekoti visi ģeneratori, vai tie ir darba 

kārtībā, vai būs gatavi pieslēgumam avārijas vai krīzes situācijā? Šāda informācija būtu noderīga 

vismaz katrā apvienības pārvaldē un lielajās iestādēs, tādās kā bērnudārzi, skolas vai pagastu 

apvienības pārvaldes. J.Kalinka atbild, ka patvertnes ir apsekotas kopā ar VUGD,  pašvaldībai ir 

aptuveni 60 patvertnes, kas ir izvērtētas, izskatītas, no tām atbilstošas zīmes ir  izvietotas katrā 

apvienības pārvaldē. Jautājums par ģeneratoriem pašlaik nav skatīts, vispirms jāskatās, kā 

īpašumā šādam nolūkam ir ģeneratori, tie varētu būt degvielas uzpildes stacijām, kas  nav mūsu 

pašvaldībai. M.Mediņš: pirms Bauskas novada izveides vismaz Vecumnieku apvienībā 

ģeneratori bija sagatavoti, bet šobrīd ir jautājums, vai tie ir sagatavoti tā, lai nepieciešamības 

gadījumā pilnībā varētu pāriet uz autonomo elektroapgādi? J.Kalinka: šo noprecizēsim.  

M.Cimermanis uzdod jautājumu par ceļu uzturēšanu vasaras sezonā, ņemot vērā silto 

ziemu, ir  ietaupījumi par sniega šķūrēšanu. Jautā, kurā brīdī notiek pāreja uz ceļu uzturēšanu 

vasaras režīmā, un vēlētos saņemt apstiprinājumu, ka ietaupītā nauda paliks pagastu rīcībā. 

J.Kalinka atbild, ka ir MK “Noteikumi par valsts un pašvaldību autoceļu ikdienas uzturēšanas 

prasībām un to izpildes kontroli”, tajos noteikti speciāli termiņi, ka vasaras sezona sākas ar       

16. aprīli. Šogad finansējums nav speciāli izdalīts ziemas ceļu šķūrēšanai, ir kopējais gada 

finansējums ceļu uzturēšanai un tas ir sadalīts pa pagastu nodaļām. Arī Bauskai, kurai iepriekš tā 

nebija. Katra pagasta nodaļa rīkojas ar savu finansējuma daļu savā teritorijā. M.Cimermanis 

turpina: zinot, kādas siltas ziemas ir bijušas, šogad valsts ceļi bija greiderēti divas reizes, būtu 

vērts pielāgoties un ņemt vērā laika apstākļus. Tagad ceļu remontam būs jāizlieto vairāk naudas. 

Otrs jautājums: presē izskanēja informācija, ka pašvaldība ir vērsusies varas iestādēs par  

festivāla “Taste” rīkošanas izvērtēšanu, gribētos saprast, vai tas ir izvērtēts arī mūsu iekšējās 

struktūrās, kāpēc situācija tā izveidojās? Negribētos, lai ar šo cilvēkiem tiktu iznīcināta  nākotnes 

festivālu vai iniciatīvu organizēšana. Varbūt vajadzētu izvērtēt ne tikai atbildīgā cilvēka rīcību, 

kurš kaut ko organizē? J.Kalinka atbild, ka šobrīd atbildēt nevarēs, jo tas ir izpilddirektora 

kompetencē. Tas būtu izklāstāms kādā no deputātu tikšanās reizēm. M.Cimermanis turpina par 

iepriekš iesākto X  stundu, iedzīvotāji uzdevuši jautājumus tieši par energoapgādi, kas notiek, ja 

vajag darbināt kādus objektus, vai ir saprotami skaidra informācija, kā rīkoties. Šobrīd vairāk 

izskatās, ka jāpaļaujas pašam uz sevi, jo iedzīvotājiem ir par maz informācijas. Šos jautājumus 

komentē A.Okmanis: par festivālu “Taste” – tas ir izvērtēts, neviens pašvaldības finanšu 

darbinieks neko nav pārkāpis. Kad saņēma rēķinus, kas pārsniedz budžetu, neviens netika 

apmaksāts, kamēr netika pieņemti lēmumi. Iestādes vadītājs pats vienpersonīgi noslēdzis 

līgumus, kas pārsniedz budžetā atvēlēto finansējumu, un tas arī ir tas pārkāpums. Nolikumā 

noteikts, ka iestādes vadītājs budžeta ietvaros  rīkojas ar līdzekļiem un slēdz līgumus. Nav 

iespējams  visām savām 40 iestādēm kontrolēt katru līgumu. Tā kā tas ir izvērtēts un faktiski 

mums jāpaļaujas uz iestādes vadītāja finanšu disciplīnu, ja viņš ir pārkāpis, tad saņems sodu, jo 

līdzekļi ir jāatgūst. Kas attiecas uz krīzes stundu, novada mājaslapā ir ļoti daudz informācijas. 

Domes priekšsēdētājs iesaka deputātiem apskatīties tieši par šo par  situāciju, jo informācija tiek 

regulāri atjaunota.   

L.Baha izsakās, ka būvniecības procesu apkopotajā tabulā nav informācijas, kas notiek ar 

administrācijas ēkas pārbūvi Uzvaras ielā 1. A.Okmanis piebilst, ka projekts ir gatavs, tagad 

jāgaida, kad  atvērsies finansēšanās uz pašvaldību ēku renovāciju fondiem. J.Kalinka: paralēli 

tam notiek būvniecības iepirkums otram projektam Uzvaras ielā 3. 
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  B.Bahs uzdod jautājumu par patvertņu aspektu, lūdz ieskicēt algoritmu, ko darīt 

iedzīvotājam, šai gadījumā konkrēti kā iecavniekam, kuram blakus ir sporta nams “Dartija”, kas 

ir atzīmēts kā patvertne apdraudējumu krīzes gadījumā. Nav skaidrības, kā rīkoties šādā 

gadījumā? J.Kalinka atbild, ka tādu šablonu  iedot nevar, ir patvertņu saraksts, ēkai ir jābūt 

atvērtai krīzes situācijā. J.Kalinka iesaka visiem Latvijas iedzīvotājiem ieinstalēt lietotni 112, tur 

tiks sniegta visa informācija, kurā brīdī un kur jādodas. Precīzu algoritmu iedot nevar.  B.Bahs: 

tad konceptuāli šai ēkai ir jābūt atvērtai? J.Kalinka atbild apstiprinoši. 

A.Okmanis ierosina  pašiem deputātiem izlasīt mūsu mājas lapā  sadaļā “Operatīvā rīcība, 

civilā aizsardzība”, tur ir ļoti daudz informācijas gan par krīzes gadījumiem, gan patvertnēm,   

kas par visu pārējo. Pašlaik patvertnes nav atvērtas, jo nav tāda apdraudējuma. Kad tad būs,  

Civilās aizsardzības komisija dos uzdevumu, un tajā brīdī arī visas patvertnes būs pieejamas.  

Informācija pieņemta zināšanai. 

 

 

2.p. 

Bauskas novada pašvaldības iekšējā audita 2024. gada ziņojums. 

 

(D.Rijkuris, L.Baha, G.Kalniņš, J.Krievs, M.Cimermanis) 

 

Ziņo: D.Rijkuris. 

Sagatavots iekšējā audita nodaļas (IAN) ziņojums par darbu 2024. gadā. IAN īsteno 

Bauskas novada pašvaldības kompetenci iekšējā audita jomā un pašvaldības kapitāla daļu un 

kapitālsabiedrību, kurās pašvaldībai pieder kapitāla daļas, pārvaldības jomā. Nodaļas sastāvā ir 

trīs iekšējie auditori. Pārskata periodā IAN veikusi 9 audita pārbaudes un 3 tematiskās 

pārbaudes. Veikto pārbaužu rezultātā sniegti 49 ieteikumi, no kuriem 10 ieviesti pārskata periodā 

un 8 uzskatāmi par ieviestiem daļēji. 2024. gadā ir sniegtas 20 konsultācijas pašvaldības 

amatpersonām un darbiniekiem. Iekšējie auditori ir konsultējuši galvenokārt tādos jautājumos kā 

iekšējā kontrole, korupcijas un interešu konflikta novēršana, laba pārvaldība, iestāžu un 

kapitālsabiedrību reorganizācijas jautājumi, un līgumu slēgšana. Turklāt iekšējie auditori  veica 

gada inventarizācijas uzraudzību  divās pašvaldības iestādēs. Audita struktūrvienības darbinieki 

pārskata gadā ir izanalizējuši, novērtējuši un pārbaudījuši pašvaldības iestāžu  iekšējās kontroles 

sistēmas atbilstoši iekšējā audita gada plānam. Pārbaudēs iekļautās iestādes un struktūrvienības 

pārstāv 11 no 15 pašvaldībā noteiktām auditējamajām sistēmām. IAN ir realizējusi 7 no 

plānotajiem 11 auditiem (64% procenti no plānotajiem auditiem). Papildus plānotajiem auditiem, 

IAN veikusi trīs ārkārtas audita pārbaudes. Ziņojumā iekļauts arī pats 2024. gada audita plāns.  

  Audits “Skolēnu pārvadājumu efektivitāte un saimnieciskais izdevīgums” netika veikts, 

jo gada sākumā skolēnu pārvadājumu efektivitāti sāka vērtēt pašvaldības administrācijas un 

apvienību pārvalžu pārstāvju darba grupa, kā rezultātā, veicot auditu, šis darbs tiktu dublēts un 

pastāvētu risks, ka auditā analizētie iepriekšējo periodu dati novestu pie secinājumiem un 

ieteikumiem, pie kuriem darba grupa nonāktu patstāvīgi. Turklāt, konstatēts, ka pašvaldībā nav 

vienota redzējuma par pamatprincipiem, balstoties uz kuriem būtu veicami skolēnu pārvadājumi, 

attiecīgi – nav arī skaidras politikas šajā jautājumā. 

Audits “Bibliotēku pakalpojuma organizācijai izveidotās organizatoriskās struktūras 

efektivitātes un saimnieciskā izdevīguma novērtējums” netika veikts, jo tam atvēlēto audita 

dienu skaits tika izlietots ārkārtas auditu veikšanai. 

Audits “Personāla vadībai izveidotās organizatoriskās struktūras efektivitātes un 

saimnieciskā izdevīguma novērtējums” netika veikts, jo, veicot priekšizpēti, tika konstatēts, ka 

pastāv vairāki apstākļi, kas liecina par to, ka ir jau zināms, ka personāla vadības struktūra nav 

uzskatāma par efektīvu, tomēr nepieciešamo uzlabojumu veikšanai būtu nepieciešams veikt 

reorganizācijas darbības, kuras šobrīd neveiks. Attiecīgi – personāla vadības pārvaldības 

uzlabošana būtu veicama, attiecīgi organizējot atbildīgo vadītāju darbu, savukārt audita nodaļa 
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piesaistāma konsultatīva atbalsta sniegšanai, piedaloties kontroļu un efektīvu risinājumu izvēles 

veikšanā.  

Audits ”Iekšējās informācijas aprites un saziņas sistēmas darbība” netika veikts, jo 

pašvaldība šīs sistēmas auditu veikusi, piesaistot ārēju konsultantu. Audits sistēmā veicams, kad 

ārējā konsultanta veiktā audita secinājumos balstītas izmaiņas ieviestas.  

Papildus sākotnējam 2024. gada audita plānam tika pabeigts iepriekšējā gadā uzsāktais 

audits. Ārkārtas tematiskā pārbaude Dzimtsarakstu nodaļā, Ārkārtas tematiskā pārbaude 

Skaistkalnes vidusskolā, Ārkārtas audits PA “Iecavas veselības centrs”, Pārbaude SIA “Bauskas 

novada komunālserviss” par zvērināta revidenta iebildēm Neatkarīgu revidentu ziņojumā 

Nr.59/2024. Pabeigts 2023. gadā uzsāktais audits “Maksas pakalpojumu izcenojumu noteikšana 

un kontrole”.  

Katrā no Iekšējā audita nodaļas realizētajiem auditiem tika izvērtēti iekšējās kontroles 

sistēmas (IKS) elementi pašvaldībā kopumā un atsevišķi katrā no iekšējā audita tvērumā 

iekļautajām pašvaldības institūcijām. 

Balstoties uz veikto auditu rezultātiem un tajos iegūto informāciju un secinājumiem, IAN 

konstatē, ka auditētajās pašvaldības institūcijās iekšējā kontroles sistēma darbojas, lai gan ir 

nepieciešami būtiski uzlabojumi, īpaši iekšējās kontroles vides veidošanā. Tāpat, būtu jāveic 

papildus uzraudzība, nodrošinot, ka atbildīgo personu pieņemtajiem lēmumiem un uzņemtajām 

saistībām tiek veikta pēckontrole un nodrošināta funkciju vai atbildības dalīšana, kur tas 

iespējams. Secināms, ka atsevišķos gadījumos riska līmenis, kuram pakļauta pašvaldība 

pārsniedz riska tolerances līmeni. 

Pārbaužu rezultātā sniegtie audita ieteikumi pamatā fokusēti uz trīs Iekšējās kontroles 

sistēmas sastāvdaļu darbības uzlabošanu: 40% ieteikumi attiecināmi uz iekšējās kontroles 

pasākumu īstenošanu, 27% uz iekšējās kontroles vides izveidošanu, 20% uz riska novērtējumu, 

neliels skaits-8%   arī uz informācijas un saziņas nodrošināšanu. 

Par veikto auditu rezultātiem ir iesniegti ziņojumi pašvaldības izpilddirektoram, domes 

priekšsēdētājam un priekšsēdētāja vietniekam. 

Tāpat pārskata periodā ir sniegtas 20 konsultācijas pašvaldības amatpersonām un 

darbiniekiem. Iekšējie auditori ir konsultējuši galvenokārt tādos jautājumos kā iekšējās kontroles 

sistēma, tās jēga un darbības principi, korupcijas un interešu konflikta novēršana, laba 

pārvaldība, iestāžu un kapitālsabiedrību reorganizācijas jautājumi, un līgumu slēgšana. Analizēta 

Auditētās sistēmas kārtējā pārskata gadā un iepriekšējos četros stratēģijas plāna gados un 

ilgtermiņa un gada plāni un analizēti resursi, kas patērēti.  

L.Baha jautā: kā audita un kapitālsabiedrību pārraudzības nodaļa vērtē kapitālsabiedrību 

darbu – 2023. gadā tika pieņemts lēmums par kapitālsabiedrību reorganizāciju, bija viedoklis, ka 

tās apvienojot, darbības efektivitāte un sniegto pakalpojumu kvalitāte ievērojami uzlabosies. Bija 

jautājums, vai nav nepieciešams ārējs finanšu un ekonomiskais aprēķins? Kā šobrīd vērtētu šo 

reorganizāciju? 

D.Rijkuris: šobrīd ar lielu pārliecību var teikt, ka visi argumenti, par ko runājām pirms 

reorganizācijas, un argumenti, ka šāds visaptverošs izvērtējums nav nepieciešams, ir spēkā. 

Redzams un ar skaitļiem un faktiem ir pierādāms tas, par ko mēs runājām – līdzekļu 

samazinājums administrācijas darbam tieši kapitālsabiedrībās tādā formā, kādā bija toreiz. Tas ir 

izpildījies. Administrācijas daļa un tai izlietotie resursi ir samazinājušies. Visi pamatuzstādījumi 

un principi, par kuriem runājām pirms reorganizācijas, ir izpildījušies, un šī struktūra ir 

strādājoša. Ja man tagad ir jāatbild, vai būtu bijusi lietderīga ārēja novērtēšana, kas maksātu 

vismaz 20 tūkstošus eiro, es palieku pie uzskata, ka neko jaunu šāds novērtējums nepavēstītu.  

I.Nagņibedai jautājums, kāpēc nenotika audits “Personāla vadībai izveidotās 

organizatoriskās struktūras efektivitātes un saimnieciskā izdevīguma novērtējums”, lai arī izpētē 

bija saprotams, ka struktūra nav uzskatāma par efektīvu, uzlabojumu nebūs. Jautā, kāda tam bija 

jēga? D.Rijkuris atbild, ka audita plāns tiek sastādīts no riska novērtējuma. Rezultātā nonākam 

pie audita sistēmā, kur pastāv riski, tie uzrādīja, ka padziļināti vajadzētu pētīt, tāpēc to iekļāva 

audita gada plānā. Iedziļinoties sistēmā, apskatījām, ka kopumā ir nepilnības vai problēmas 
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vadībās struktūrā kā tādā, bet tās jau ir zināmas gan vadībai, izpildvarai. Ir objektīvi iemesli 

kāpēc tās pastāv un nevar atrisināt uz vietas, audits pateiktu to, kas jau ir zināms. Pie šī 

atgriezīsimies nākamajos audita plānos. 

I.Pētersonei jautājums par pārvaldību kā tādu un iekšējās kontroles sistēmu novadā, runājot 

par izpildvaru. Visus šos gadus klausoties ziņojumus pārsvarā ir atbilde, ka informācija ir 

pieprasīta un apkopota,  un apsola, ka ar šo informāciju tiks strādāts. Atzīmē, ka tā nav iekšējās 

kontroles sistēma, ir vajadzīgs fundamentāli pārskatīt jautājumus, lai muļķīgā situācijā 

nenonāktu izpilddirektors. Tas prasa regulāru darbu, jo darbiniekiem ir jābūt skaidram, ko no 

viņiem prasa, lai ar informāciju varētu strādāt tālāk un pieņemt lēmumus. Reizēm gadās, ka 

paceļam jautājumu, saņemam solījumu, ka darīs, tā paiet gads un saprotam, ka nekas nav 

padarīts. Tas ir regulārs darbs, kad uz leju jābūt skaidram, ko no viņiem prasa, lai ar informāciju 

tālāk strādā un pieņem lēmumus. Nereti paceļam jautājumu, saņemam solījumu, ka darīs, paiet 

gads, un saprotam, ka nav. Uzdevumu izpildes kontrole ir viens no būtiskiem elementiem”. 

D.Rijkuris atbild, ka  problēmas sakne  ir tur, ka darbs un kontroles sistēma ir vajadzīga, lai 

kontrolētu riskus. Pārvaldības sistēma, kas mums ir un pēc kuras strādā Latvijas Republikas 

valsts pārvalde, balstās uz risku novērtējumu. Attiecīgi viss pārējais – kontroles sistēma, 

pasākumi, vide un dokumenti ir paredzēti, lai riskus ierobežotu, ar tiem strādātu un beigās 

konstatētu, ka esam panākuši to, ka risks ir mazāks. Arī personīgi runāju daudz par to, ka mūsu 

darbu pašvaldībā ir svarīgi balstīt uz risku novērtējumu. Katram vadītājam savā vietā saprast, kas 

var noiet greizi, un savu darbu balstīt uz to, lai izstrādātu mehānismus un sistēmas, kā šos riskus 

ikdienā kontrolē. Diemžēl jāsaka, ka izpratne par to, ka tas ir svarīgi un kāpēc tas ir svarīgi, nav 

mums pašiem līdz galam skaidra. Mūsu darbs ikdienā ir balstīts uz ugunsgrēku dzēšanu – 

atrisinām atsevišķus gadījumus, ieviešam korekcijas struktūrā un sistēmā un strādājam līdz 

nākamajam. Tas nav tāpēc, ka īpaši nesaprastu, ko darām. Tam ir daudz un dažādi iemesli, par 

kuriem varētu daudz stāstīt nevajadzētu. 

J.Krievs norāda,  ka pēc audita doti 49 ieteikumi, no kuriem 10 izpildīti un astoņi atcelti.  

Vai sistēmu nevajag būvēt tā, ka pēc kāda laika skatītos kā ieteikumi tiek pildīti, jo ¼ daļa no 

visiem ieteikumiem ir izpildīti. Norāda uz matemātiskām neprecizitātēm 6.un 7. tabulā. 

D.Rijkuris par ieteikumiem daļas ir divas, pēc kāda laika konstatējam vai dotie ieteikumi ir 

ieviesti, otra daļa ir tā, ka pēc termiņa, kas ir apmēram divi gadi, konstatējam, ka ieteikums 

joprojām nav ieviests, savos pārskatos pierakstām, ka ieteikums nav izpildīts. Kas attiecas uz 

izpildi, kad veidojam ieteikumus, saskaņojam ar atbildīgajiem vadītājiem, tāpēc nav liela pamata 

izskatīt, ka tiek sniegti neizpildāmi ieteikumi, vai tie nebūtu jēgpilni. Nonākam līdz ieteikumu 

grafikam, pārrunājam ar atbildīgajiem vadītājiem, viņi tos saskaņo dokumentu plūsmās, pirms 

ziņojums tiek parakstīts, līdz ar to nākošajā auditā skatāmies un vērtējam, vai šie ieteikumi ir 

izpildīti. Laika gaitā ieviestajiem ieteikumiem vajadzētu palikt arvien mazāk. J.Krievs jautā, vai 

šiem ieteikumiem ir noteikts termiņš, D.Rijkuris atbild, ka katram ieteikumam ir noteikts 

termiņš. Realitātē ir kāds objektīvs iemesls, kādēļ tos nevar ieviest noteiktajā laikā.  

M.Cimermanis izsakās, ka audits palīdz vadībai pieņemt lēmumus par kapacitātes 

stiprināšanu iestādēs, piemēram, vai rīkot apmācību, vai par stratēģisko plānošanu – ir sarežģīti 

vadīt grupas. Vai ir sapratne, ja redz, ka cilvēku vajadzētu aizsūtīt uz mācībām – vai ir tāds 

resurss pieejams, vai ir kāds piemērs. D.Rijkuris  atbild, ka runājot par nenotikušo personāla 

vadības sistēmas auditu kā vienu no pirmajām lietām tika konstatēta, ka pašvaldībā nav 

izstrādāta personāla politika, vai darbā tiek pieņemti zinoši, labi atalgoti un jaudīgi cilvēki, no 

kuriem prasām rezultātu, vai arī ar saviem resursiem audzinām darbinieku, saprotot, ka ārēji šādu 

speciālistu nav. Tāpēc katrā struktūrvienībā prasītos personāla attīstības plāns, to prasa audita 

standarti. Konstatēt, ko darbinieki zina un ko nezina. Tā ir kontroles vides sastāvdaļa, kuras 

diemžēl nav. Būtu jāsāk ar personāla politiku pašvaldībā, kā fokusējamies uz savu personālu, ko 

sagaidām no saviem cilvēkiem. Tas nenozīmē, ka darbs nenotiek, tas notiek, bet haotiski. 

Vadītāji identificē aspektus, kur darbinieku zināšanas būtu jāpapildina, cilvēki apmeklē mācības. 

Arī paši esam piedalījušies darbinieku mācībās. Darbs notiek, bet diezgan spontāns. 

M.Cimermanis norāda, ka kompetence būtu jāpārvērš materiālā atalgojumā. 
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R.Melgailis izsakās, ka šajā ziņojumā vairāk gribējis dzirdēt nevis par riska izvērtējumiem, 

bet gan par kapitālsabiedrību reorganizācijas rezultātiem. Atbilde bija tāda, ka ir ietaupījumi uz 

administratīvajiem izdevumiem. Varbūt, ka tādi arī ir, bet vairāk interesēja, kā ir uzlabojusies 

pakalpojumu kvalitāte, pieejamība un operativitāte. Min konkrētu piemēru. Ja audita nodaļa bija 

tā, kas šo reformu bīdīja un veicināja, tad arī turpmāk būtu jāseko līdzi vai rezultāti atbilst 

izvirzītajiem mērķiem.  

Informācija pieņemta zināšanai. 

 

3.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada Jaunatnes lietu konsultatīvās komisijas sastāvā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta  komitejas sēdē, jautā, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 40 "Par izmaiņām Bauskas novada Jaunatnes lietu 

konsultatīvās komisijas sastāvā". 

 

4.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada medību koordinācijas komisijas sastāvā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai ir 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 41 "Par izmaiņām Bauskas novada medību 

koordinācijas komisijas sastāvā". 

 

5.p. 

Par Bauskas novada uzņēmēju konsultatīvās padomes sastāva apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai ir  

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 42 "Par Bauskas novada uzņēmēju konsultatīvās 

padomes sastāva apstiprināšanu". 

 

6.p. 

Par grozījumiem konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums – “Atgriezies Bauskas 

novadā!”” nolikumā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

jautā, vai ir nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 43 "Par grozījumiem konkursa “Remigrācijas 

atbalsta pasākums – “Atgriezies Bauskas novadā!”” nolikumā". 

 

7.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada pašvaldības 

2023. gada 30. novembra saistošajos noteikumos Nr. 24 “Bauskas novada līdzdalības 

budžeta nolikums”” apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, Z.Indrika, M.Cimermanis, A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis, Z.Indrika. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu.  

Z.Indrika ziņo: 2024. gadā Bauskas novada pašvaldība realizēja līdzdalības budžeta 

projektu konkursu. Procesa gaitā saņemti  dažādi viedokļi un  ierosinājumi par to, ko  vajadzētu 

uzlabot konkursa 2025. gada nolikumā. Tāpat arī saņemti rakstiski ierosinājumi no VARAM, kas 

būtu jāņem vērā. Balstoties uz šo, oktobra mēnesī iedzīvotāji tika aicināti iesniegt rakstiskus 

pamatotus priekšlikumus, kas grozāms esošajā nolikumā. Tika izveidota darba grupa, kurā 

brīvprātīgi darboties pieteicās gan pašvaldības, gan iedzīvotāju pārstāvji. Pamatojoties uz šiem 

apkopotiem un izvērtētajiem priekšlikumiem, ir lūgums izdarīt Bauskas novada pašvaldības 

domes 2023. gada 30. novembra saistošajos noteikumos “Bauskas novada līdzdalības budžeta 

nolikums” grozījumus. Izmaiņas skar projektu īstenošanu plānošanas vienības. Projektus 

turpmāk īstenos šādās līdzdalības budžeta plānošanas vienībās: Bauskas pilsētā; Bauskas 

apvienības pagastu teritorijā; Iecavas apvienības teritorijā; Vecumnieku apvienības teritorijā; 

Rundāles apvienības teritorijā. Līdzdalības budžets tiks aprēķināts un sadalīts pa plānošanas 

vienībām proporcionāli dzīvesvietu deklarējušo iedzīvotāju skaitam, saskaņā ar Pilsonības un 

migrācijas lietu pārvaldes aktuālajiem datiem. Šāds sadalījums veicinās attiecīgās pārvaldes 

pagastu iedzīvotāju sadarbību, nodrošinot ilgtspējīgu un plānotu attīstību. Sadalījums veicinās 

vienlīdzības principu plānošanas vienībās, kur uz katru deklarēto iedzīvotāju tiek aprēķināta 

identiska naudas summa. Projektu konkursa organizēšana, projektu iesniegšana un balsošana tiks 

organizēta tikai elektroniski, izmantojot līdzdalības budžeta platformu. Iedzīvotājiem, kuriem 

nepietiekamas zināšanas vai nav pieejamas tehnoloģiskās iespējas, atbalstu sniegs visos Bauskas 

novada valsts un pašvaldības vienoto klientu apkalpošanas centros.   

M.Cimermanis izsakās, ka ir veikts sadalījums pēc iedzīvotāju skaita, bet, ja iedzīvotāji 

izdomā apvienoties vienam kopīgam projektam, tad tas nav iespējams, jo balsojums notiek 

norādītajās teritorijās. Z.Indrika atbild, ka teritorijas savā starpā var vienoties. M.Cimermanis:  

nauda ir sadalīta katrai teritorijai. Kopīgs novada projekts ir iespējams? Z.Indrika: ņemot vērā 

iepriekšējo praksi, tāda vēlme nav bijusi izteikta.   

A.Okmanis paskaidro, ka kaut ko līdzīgu mēģināts runāt šajā darba grupā, bet darba grupas 

pārstāvji ļoti izteikti pastāvējuši par savu teritoriju. Ja kaut kāds projekts tiešām būtu ļoti svarīgs, 

to var realizēt par sava budžeta līdzekļiem. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 44 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu “Grozījumi Bauskas novada pašvaldības 2023. gada 30. 

novembra saistošajos noteikumos Nr. 24 “Bauskas novada līdzdalības 

budžeta nolikums”” apstiprināšanu". 

 

8.p. 

Par saistošo noteikumu “Saistošie noteikumi par licencēto makšķerēšanu Bauskas novada 

administratīvajā teritorijā Lielupē, Mūsā un Mēmelē” apstiprināšanu. 

 

(E.Grigorjeva, V.Gabrāns, I.Pētersone) 

 

Ziņo: A.Okmanis, E.Grigorjeva. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

E.Grigorjeva ziņo: sagatavots lēmuma projekts, ar kuru tiek apstiprināti saistošie 

noteikumi. Lēmumā arī paredzēts, ka pašvaldība pilnvaro lēmuma projektā minētās  personas 

veikt vides un zivju resursu aizsardzību un uzraudzību Bauskas novada pašvaldības 

administratīvajā teritorijā. Saskaņā ar normatīvajiem aktiem saistošie noteikumi tika publicēti 

novada mājaslapā no 11.-25. februārim, lai iedzīvotāji varētu sniegt viedokli. Tika saņemts viens 

priekšlikums palielināt patērēto vimbu skaitu līdz 10 ar licenci, un licences sākuma termiņus  

nemainīt. Paskaidrojuma rakstā paskaidrots, ka dienā uz vienu licenci drīkst paturēt lomā 10 

vimbas. Tāpat arī 9.5. punktā par sezonas licenci noteikts, ka dienā drīkst paturēt lomā vienas 

dienas lomu, t.i. 10 vimbas. Nolikuma 8. punktā noteikts, ka licencētā makšķerēšana katru gadu 

ir no 15. marta līdz 15. maijam, tas nozīmē, ka licencētās makšķerēšanas sākuma datums nav 

mainīts. Turklāt, licences termiņš pagarināts par 15 dienām līdz 15. maijam.  Iedzīvotājam ir 

sniegta skaidrojoša atbilde, ka priekšlikums jau ir iekļauts saistošajos noteikumos. 

A.Okmanis lūdz paskaidrot, ko nozīmē, ka sākuma termiņš ir nemainīgs. E.Grigorjeva 

skaidro, ka iepriekšējos saistošajos noteikumos termiņš noteikts arī no 15. marta, cilvēks nav 

iepazinies ar saistošajiem noteikumiem, jo lūdzis palielināt vimbu skaitu līdz 10, kas jau ir 

noteikts saistošajos noteikumos. Tāpat arī licencētās makšķerēšanas termiņam noteikts sākuma 

datums – 15. marts. A.Okmanis jautā, kāds bija iedzīvotāja priekšlikums? E.Grigorjeva: 

palielināt vimbu skaitu līdz 10 un licences termiņa sākuma datumu nemainīt. A.Okmanis lūdz 

skaidrojumu, ko nozīmē, nemainīt? E.Grigorjeva: iepriekšējie saistošie noteikumi, kuri tagad 

zaudē spēku. A.Okmanis: iepriekšējie saistošie noteikumi zaudē spēku, jo bija noteiktiem 

gadiem. E.Grigorjeva: tas bija e-pastā atsūtīts priekšlikums, nebija kam piezvanīt, bet 

priekšlikums bija jāņem vērā. A.Okmanis izsakās, ka  iepriekšējos saistošajos noteikumos, kas 

vairs nav spēkā, licencētās zvejas uzsākšana bija 1. aprīlis, aicina sniegt skaidrojumu vides 

speciālistam. V.Gabrāns skaidro, ka zaudē spēku iepriekšējie  saistošie noteikumi, kur nolikumā 

bija rakstīts, ka licencētā makšķerēšana sākas ar 1. aprīli, jau iepriekš sniegti rakstiski un mutiski 

paskaidrojumi, kāpēc ir nepieciešamība noteikt agrāk šo termiņu, respektīvi, šajā jaunajā 

nolikumā, kurš ir spēkā nākošos 5 gadus, noteikts, ka licencētās makšķerēšanas sākums ir 

paredzēts 15. martā. Tas ir saistīts ar siltajām ziemām, arī vimbas ir agrāk. Makšķerēšana reāli ir 

krietni agrāk nekā 1. aprīlis, tāpēc ir nepieciešamība šo licencēto makšķerēšanu ieviest agrāk par 

15 dienām. Tas apstiprināts valsts institūcijās. A.Okmanis norāda, ka šo argumentāciju jāieraksta 

paskaidrojuma rakstā. I.Pētersone: ņemot vērā, ka šis lēmuma projekts bija iztirzāts portālā 

“Bauskas Dzīve”, iedzīvotājiem ir bažas par, iespējams, negodīgu bezmaksas licenču 

izsniegšanu. Jautā, kā, pēc kādiem kritērijiem tas notiek un kurš šo procesu uzrauga. V.Gabrāns 
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atbild, ka bezmaksas licenču skaits ir noteikts katrā nolikumā. Ir stingri definēts, ka biedrībai ir 

20 bezmaksas licences. Nolikuma 19. punktā ir noteikts, ka organizatora rīcībā ir zināms skaits 

šo bezmaksas licenču, lai kaut kādā veidā organizatoram radītu interesi vispār uzņemties šo 

darbu, jo liela daļa no tā notiek brīvprātīgi bez  atlīdzības. Biedrības valde izlemj, ka šīs 

bezmaksas licences piešķiramas  biedrības aktīvākajiem biedriem, kuri piedalās šīs licencētās 

makšķerēšanas organizēšanā un uzraudzībā un  kontrolē. Katru gadu šis jautājums tiek izskatīts, 

ir kritērijs, kā un cik lielā mērā pretendents ir iesaistījies biedrības darbā un kādu ieguldījumu 

devis šī gada laikā. Lielākoties tie ir pasākumi, piemēram, talkas, kuras notiek vismaz trīs vai 

četras  reizes gadā, Vimbu  svētki, kurā biedrība aktīvi piedalās. Otrs kritērijs ir Bauskas 

pašvaldības pilnvarotās personas, kas kontrolē zivju un vēžu ieguvi  pašvaldības administratīvās 

teritorijas ūdeņos. Būtiski ir tas, ka uzraudzību veic savstarpēji paši biedri. I.Pētersone jautā, vai 

aktivitātes tiek kaut kur fiksētas, V.Gabrāns atbild, ka viss tiek fiksēts žurnālā.   

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 45 "Par saistošo noteikumu “Saistošie noteikumi 

par licencēto makšķerēšanu Bauskas novada administratīvajā teritorijā 

Lielupē, Mūsā un Mēmelē” apstiprināšanu". 

Plkst. 10.31 sēdē tiek izsludināts pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst. 10.41. 

 

9.p. 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2024. gada 19. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 21 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam” 

apstiprināšanu”. 

 

(A.Okmanis, I.Spurķe, I.Nagņibeda) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Spurķe. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz  ziņojumu.  

I.Spurķe ziņo: ar sagatavotajiem pašvaldības budžeta grozījumiem tiek precizēti saistošo 

noteikumu visi 6 pielikumi, kopējie pamatbudžeta ieņēmumi tiek palielināti par 1 300 961 EUR, 

tiek precizēts Izglītības un zinātnes ministrijas finansējums izglītībai, to palielinot par 512 000 

EUR. Tiek precizēts Kultūras ministrijas finansējums  mūzikas un mākslas skolām, to palielinot 

par gandrīz 94 000 EUR, par 676 569  EUR tiek palielināts finansējums Eiropas savienības 

fondu līdzfinansētiem projektiem, jo budžetā tiek iekļauti četri jaunie ELFLA projekti ar kopējo 

finansējumu 150 000 EUR. Eiropas sociālā fonda plus projekts ar projekta finansējumu 409 000 

EUR. Papildu kvota 89 000 EUR iedalīta projektam “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar 

invaliditāti”, iekļauts jauns Latvijas-Lietuvas projekts ar projekta finansējumu 4 670 EUR.  Tiek 

precizēts valsts budžeta finansējums asistenta un pavadoņa pakalpojumam, to palielinot par  
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83 645 EUR, precizēta mērķdotācija ceļu un ielu uzturēšanai, to palielinot par 6 666 EUR. 

Izdevumu daļa tiek palielināta nedaudz vairāk par 4 miljoniem EUR, no tā 1,5 miljoni EUR ir 

izdevumi prioritāriem pasākumiem saskaņā ar komiteju apvienotās sēdes lēmumu. Par 683,1 

tūkstoti EUR tiek palielināti izdevumi pedagogu atlīdzībai no valsts budžeta finansējuma un 

atlikumu gada sākumā, iekļauti izdevumi 6 jauniem projektiem par 718,2 tūkstošiem EUR. 

Iepriekšējā gadā neapgūtie izdevumi 850 000 EUR tiek pārcelti uz šo gadu, palielināti izdevumi 

asistenta un pavadoņa pakalpojuma nodrošināšanai atbilstoši papildu ieņēmumiem un atlikumu 

gada sākumā, papildu finansējums paredzēts parādu darījumiem, gandrīz 43 000 EUR izdevumi 

Iecavas vidusskolas ēkas jumta pārbūvei. Atbilstoši faktiskajam naudas līdzekļu atlikumam uz šī 

gada 1.janvāri, tiek precizēts pamatbudžeta atlikums gada sākumā par 2,8 miljoniem EUR, 

precizēts arī pamatbudžeta atlikums gada beigās, to palielinot par 289,7 tūkstošiem EUR. 

Atbilstoši aizņēmumu izņemšanas grafika izmaiņām precizēts aizņēmumu saņemšanas apjoms, 

palielinot par 230,5 tūkstošiem EUR, palielināta aizņēmuma pamatsummas atmaksa par 38 8000 

EUR. Precizēts 5.pielikums. Atbilstoši līdzekļu atlikumam uz gada sākumu un mērķdotācijas 

precizējumam, precizēts arī 6.pielikums, ņemot vērā izņemtos aizņēmums 2024. gada beigās, un 

precizējot ieņēmumu bāzi. Ziedojumu budžets tiek precizēts atbilstoši līdzekļu atlikumam gada 

sākumā par 11 023 EUR, palielinot atlikumu gada sākumā un arī izdevumus par šo pašu summu. 

Detalizēts skaidrojums skatāms paskaidrojuma rakstā. 

I.Nagņibeda jautā par komiteju apvienotajā sēdē izskatītajiem un atbalstītajiem iestāžu 

prioritārajiem pasākumiem 2025. gadā, skatoties paskaidrojuma rakstu, liela daļa no tiem ir 

iekļauti, bet ir arī tādi projekti, kuri nav iekļauti. I.Spurķe skaidro, ka sadalīti tika 1,5 miljoni 

EUR, tie arī visi tiek iekļauti pašvaldības budžetā sadalījumā pa iestādēm, liela daļa, apmēram 

viens miljons  EUR, ir pie Bauskas novada administrācijas, pēc iepirkuma rezultātiem pa 

konkrētajām summām tiek gatavotas tāmes projektu īstenošanai.   

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 46 "Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas 

novada domes 2024. gada 19. decembra saistošajos noteikumos Nr. 21 

“Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2025. gadam” 

apstiprināšanu”". 

 

 

10.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā “Par investīciju 

projekta “Salātu ielas posma no Zaļās ielas līdz Dārza ielai pārbūve, Bauskā, Bauskas 

novadā” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai”. 

 

(A.Okmanis, I.Spurķe) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Spurķe. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz īsu ziņojumu.  
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 I.Spurķe ziņo: 2024. gada 30. maijā pieņemtā lēmuma grozījumu pamatā ir papildu 

finansējuma nepieciešamība projekta īstenošanai, jo atkārtoti izsludinātā iepirkuma rezultātā 

būvdarbu izmaksas pieauga par 325 480 EUR. Saskaņā ar valsts aizdevuma saņemšanas 

nosacījumiem pieļaujamais aizņēmuma apmērs ir 85 procenti no pašvaldības kopējām projekta 

izmaksām attiecīgajā gadā. Šajā gadījumā tie ir 276 658 EUR. Pašvaldības šī gada budžetā 

projekta īstenošanai paredzētais finansējums ir 286 011 EUR, kas ietver līdzfinansējuma daļu 

papildu nepieciešamajam aizņēmumam. Lemjošajā daļā ir noprecizētas projekta kopējās 

izmaksas un aizņēmuma summa. Pēc Satiksmes ministrijas pozitīva atzinuma saņemšanas varēs 

iesniegt pieprasījumu Finanšu ministrijā.  

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 47 "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2024. gada 30. maija lēmumā “Par investīciju projekta “Salātu ielas 

posma no Zaļās ielas līdz Dārza ielai pārbūve, Bauskā, Bauskas 

novadā” pieteikuma iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai”". 

 

11.p. 

Par Bauskas novada teritorijas plānojuma pilnveidotās redakcijas (2.0) nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

 

(A.Okmanis, D.Platonova, L.Ozoliņa) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Platonova, L.Ozoliņa. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts  Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz ziņojumu.  

D.Platonova ziņo: pamatojoties uz pagājušā gada septembra lēmumu par Bauskas novada 

teritorijas plānojuma pirmās redakcijas pilnveidošanu, uzsākām pilnveidot šo pirmo redakciju 

atbilstoši publiskās apspriešanas rezultātiem un institūciju atzinumiem. Vairākās grupās izstrādes 

procesā, izvērtējot šos institūciju atzinumus, tika organizētas darba grupas institūcijām 

individuāli, veicot pārrunas, kā labāk  šo risinājumu sasniegt 2. redakcijas izstrādē.  Šodien tiek 

prezentētas  būtiskākās atšķirības, vērtējot jau teritorijas plānojuma 1. redakciju un 2. redakcijā 

iestrādātos risinājumus. Dod vārdu SIA “Grupa93” projektu vadītājai L.Ozoliņai: pēc komitejas 

sēdes tika pieņemti pēdējie lēmumi, izteiktie iebildumi iestrādāti 2. redakcijā. Šobrīd esam 

situācijā, 2. redakcijai jāveic publiskā apspriešana, jo tas ir jādara, ja mēs mainām teritorijas 

izmantošanas veidus un funkcionālos zonējumus. Cerams, ka  šo publisko apspriešanu izdosies 

pabeigt bez būtiskām izmaiņām, lai varētu to  apstiprināt kā apakšredakciju un  galīgajā redakcijā 

apstiprināt šajā deputātu sastāvā maija sēdē. Būtiskākās izmaiņas salīdzinājumā ar pirmo 

redakciju, kuras apstiprināšana notika pagājušā gada augustā: precizētas prasības derīgo 

izrakteņu ieguvē, paredzot, ka pirms dolomīta, ģipšakmens un šādu nacionāla līmeņa derīgo 

izrakteņu ieguves jāizstrādā detālplānojums, saglabājot vienu kilometru minimālo attālumu no 

pilsētas un ciema, kurā šo derīgo izrakteņu ieguve netiek atļauta. Tas neattiecas uz bieži 
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sastopamo derīgo izrakteņu ieguvi, un, protams, visos gadījumos ir jāpanāk vienošanās ar skarto 

īpašumu īpašniekiem.  Grozīta Bauskas pilsētas robežā Janeikās, jo netika panākta vienošanās ar 

Valsts vides  dienestu. 1. redakcijā bija tāda kompromisa meklējums starp vides un dabas 

institūcijām un vēja elektrostaciju attīstītājiem. Svītrots 500 metru attālums vēja elektrostaciju 

būvniecībai no Īpaši aizsargājamām dabas teritorijām un mikroliegumiem. Bija kopēja diskusija 

ar ministrijām un iestādēm par to, ka nacionālā līmenī nav noregulēts un uz pašvaldību pleciem 

ir atstāts šis jautājums. Paplašināti ierobežojumi vēja parku būvniecībai, salīdzinot ar                 

1. redakciju, MK līmenī noteikti 800 metru no dzīvojamām un publiskām ēkām, Nacionālas 

nozīmes lauksaimniecības teritorijās, Iecavas apvienībā un Vecumnieku apvienības ziemeļu daļā, 

Bauskas novada teritorijas plānojumā  Vietējas nozīmes lauksaimniecības teritorijās TIN6, karsta 

izplatības teritorijā TIN13, Ainaviski vērtīgās teritorijās TIN5, kultūras pieminekļos un 

aizsargjoslās, ES biotopos un 500 metru zonā gar valsts robežu augstuma ierobežojumi līdz 35 

metriem. Saules parku būvniecības ierobežojumi MK noteikumi nacionālas nozīmes 

lauksaimniecības teritorijās, Bauskas novada TP vietējas nozīmes lauksaimniecības teritorijās 

TIN6, ainaviski vērtīgās teritorijās TIN5, kultūras pieminekļos un aizsargjoslās, ES biotopos.      

1. redakcijā bija kā vietējas nozīmes lauksaimniecības teritorijas balles no 50-59, ieskaitot, un tie 

bija 26 900 hektāri. 2. redakcijā ir jau sākot ar 45 ballēm, šajās vietējās nozīmes 

lauksaimniecības teritorijās un platības attiecīgi ir lielākas, kurās mēs ierobežotu vēja un saules 

parka būvniecību ar teritorijas plānojumu. Vēl vietējās nozīmes lauksaimniecības teritorijas ir 

tikai Iecavas un Vecumnieku apvienībās, jo Rundāle un Bauskas apvienībā ir nacionālas nozīmes 

lauksaimniecības teritorijas ar ministru noteikumiem, tur ir derīgo izrakteņu ieguve, saules un 

vēja parki, Vecumnieku apvienībā  saglabāti  lielāki zemes gabali – 5 hektāri. Esam pārskatījuši 

arī salīdzinājumā ar 1. redakciju arī funkcionālo zonējumu kultūras pieminekļos un aizsargjoslās. 

Par Bauskas dienvidu apvedceļu – rezervēts kā vietējas nozīmes transporta teritorija,  saprotot, 

ka ka tas ir nacionāla līmeņa projekts un tātad teritoriju plānojumu turpinām rezervēt  teritoriju 

Zemes pārvaldības likuma kārtībā. Rail Baltica dzelzceļa atzars uz Bausku rezervēts kā 

stratēģiski nozīmīgs savienojums uz Bauskas rūpniecības zonu. Teritorijas plānojumā aktualizēta 

TIN71 Iecavas apvedceļa teritorija.  Kopumā transporta infrastruktūrai ir vairākas teritorijas- 

Rail Baltica dzelzceļš,  Bauskas un Iecavas pilsētu apvedceļi, vietējas nozīmes transporta 

infrastruktūra, un publiskās piekļuves vietas publiskiem ūdeņiem un īpaši aizsargājamām dabas 

teritorijām. Teritorijas plānojuma 2.redakcijā svītrota TIN15 gar valsts autoceļiem pilsētās un 

ciemos, kur visa veida būvniecību jāsaskaņo ar Latvijas valsts ceļi. Svītrotas sarkano līniju 

atkāpes 10 metri no valsts ceļa nodalījuma joslas, paliek prasība atkāpties ar žogu 0,5-1 metram 

no sarkanās līnijas. Vienādotas būvlaides pilsētās un ciemos 6 metri no sarkanās līnijas vai 

iedibinātā būvlaide. Apbūves noteikumi papildināti ar minimālo attālumu starp sarkanajām 

līnijām un ceļa zemes nodalījuma joslas robežām.  

Visas sarkanās līnijas mēs liksim transporta plānu sadaļā sarkano līniju plāns. Attēlotas 

2025. gadā izstrādātā modeļa applūstošās teritorijas. LVĢMC  2025. gadā strādā pie jaunā cikla 

applūstošo teritoriju modeļa, izsniegts darba materiāls. Teritorijas plānojuma 2. redakcijas 

publiskā apspriešana paredzēta 17. martā, tepat pašvaldības domes ēkā 3. stāvā ar pieslēgšanās 

iespēju Interneta vidē. Informācija būs pieejama gan Geolatvija.lv. Materiāli būs pieejami 

drukātā veidā apvienību pārvaldes.  

A.Okmanis pateicas par ziņojumu un aicina deputātus piedalīties teritorijas plānojuma       

2. redakcijas publiskajā apspriešanā.  

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, 

Voldemārs Čačs) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 48 "Par Bauskas novada teritorijas plānojuma 

pilnveidotās redakcijas (2.0) nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai". 

 

12.p. 

Par Bauskas novada autoceļu uzturēšanas klasēm 2025.gada ziemas un vasaras sezonā. 

 

(J.Kalinka) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Kalinka. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

J.Kalinka ziņo: sagatavots lēmuma projekts par autoceļu uzturēšanas klasēm 2025. gada 

ziemas un vasaras sezonā. Lēmuma projekts sagatavots, pamatojoties uz grozījumiem MK 

noteikumos, saraksti tika mainīti ar jauniem identifikācijas kodiem, autoceļu uzturēšanas klases 

nemainās. Pēc Vides un attīstības komitejas sēdes apvienību pārvaldēs tika precizēti ceļu 

saraksti, atbildot uz deputātes I.Nagņibedas jautājumu, tas nav valsts ceļš, bet gan posms 600 

metru garumā starp diviem valsts ceļiem.  

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 49 "Par Bauskas novada autoceļu uzturēšanas 

klasēm 2025.gada ziemas un vasaras sezonā”. 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Kultūras centrs” nolikuma 

apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, E.Māla-Zotova.) 

 

Ziņo: A.Okmanis, E.Māla-Zotova. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

E.Māla-Zotova ziņo: Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Kultūras centrs” 

nolikums apstiprināts Bauskas novada domes sēdē 2010. gada 28. janvārī pēc administratīvi 

teritoriālās reformas nosakot iestādi par Bauskas novada kultūras darba vadītāju ar metodiskā 
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atbalsta funkciju Bauskas novada kultūras darbiniekiem. Nolikuma darbības laikā ir īstenota 

2021. gada administratīvi teritoriālā reforma, 2022. gada 11. oktobrī stājies spēkā Kultūras centru 

likums. Bauskas novada pašvaldībā ir izveidota Kultūras nodaļa, kas pilda metodiskā kultūras 

centra funkciju, un spēkā esošais nolikums ir novecojis, līdz ar to nolikums ir jāpārstrādā un 

jāaktualizē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 50 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Bauskas Kultūras centrs” nolikuma apstiprināšanu". 

 

14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Iecavas Kultūras nams" nolikuma 

apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, A.Spale) 

 

Ziņo: A.Okmanis, A.Spale. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

A.Spale ziņo: Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas kultūras nams” nolikums 

apstiprināts Iecavas novada domes sēdē 2020. gada 30. jūnijā. Nolikuma darbības laikā ir 

īstenota 2021. gada administratīvi teritoriālā reforma, kuras rezultātā Iecavas novads ir 

pievienots Bauskas novadam, un spēkā esošais nolikums ir novecojis. Lūdz atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 51 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Iecavas Kultūras nams" nolikuma apstiprināšanu". 
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15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 52 "Par Bauskas novada pašvaldības izglītības 

iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām pašvaldību savstarpējiem 

norēķiniem". 

 

16.p. 

Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi 

privātā izglītības iestādē. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 53 "Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par 

pirmsskolas izglītības programmas apguvi privātā izglītības iestādē". 

 



21 

 

17.p. 

Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 54 "Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu 

uzraudzības pakalpojuma sniedzējam". 

 

18.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Veco ļaužu un invalīdu pansionāts „Atvasara”” 

reorganizāciju. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis.  

Jautājums izskatīts un atbalstīts Komiteju apvienotajā sēdē, jautā, vai nepieciešams 

ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Rihards Melgailis) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Bruno Bahs) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 55 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

„Veco ļaužu un invalīdu pansionāts „Atvasara”” reorganizāciju". 

 

19.p. 
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Par nekustamā īpašumā “Atvasara”, Vecumnieku pag., Bauskas nov., un kustamās mantas 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Komiteju apvienotajā sēdē, jautā, vai nepieciešams 

ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Rihards Melgailis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 56 "Par nekustamā īpašumā Atvasara, 

Vecumnieku pag., Bauskas nov., un kustamās mantas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts”". 

 

20.p. 

Par galvojuma sniegšanu pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” aizņēmumam kurināmā iegādei. 

 

(A.Okmanis, L.Baha, A.Mačeks, M.Cimermanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Kalinka. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

J.Kalinka ziņo: sagatavots lēmuma projekts par galvojuma sniegšanu kapitālsabiedrībai 

“Bauskas novada komunālserviss”  viena miljona euro aizņēmuma kurināmā iegādei. Lēmuma 

projektam pievienots grafiks, kādā veidā uzņēmums līdz 2027. gadam atmaksās minēto 

aizņēmumu.  

L.Baha jautājumu adresē kapitālsabiedrības pārstāvjiem, kāpēc precīzi viens miljons, un kā 

šī summa radās? Cik daudz ir paredzēts iegādāties un kādam termiņam? Ir tikai līgumi ar 

summām? Kas notiek 2027. gadā, ja finanšu situācija kapitālsabiedrībai tāda pati, tad atkal būs 

vajadzīgs aizņēmums? 

Sēdei nav pieslēdzies neviens uzņēmuma pārstāvis, atbildi sniedz A.Mačeks: ir 

aizkavējušies jaunie tarifi. Realitātē kapitālsabiedrība pieteikusies daudzos projektos, kur 

vajadzīgs līdzfinansējums. Aizņēmums tiek ņemts nosacīti tikai pēc vajadzības – tā ir rezervēta 

nauda, lai būtu rocība, kamēr atgūstas, kamēr apstiprina jaunos tarifus. Realitātē naudas plūsma 

un stabilitāte veidojas “Iecavas siltuma” dēļ, kur trešais komersants atteicās sniegt pakalpojumu 

par lētāku cenu. Uzņēmums maksās tikai par naudu, ko izņems un nav teikts, ka obligāti ņems 

vienu miljonu eiro. Tas domāts, lai būtu stabilitāte un drošība. J.Kalinka piebilst, ka tas ir 

līdzvērtīgi kā kredītlīnija.   

L.Baha: ja ņem aizņēmumu par vienu miljonu, tam līdzi seko arī procentu maksājumi. Vai 

tas būs proporcionāli – ja izņems 700 000 EUR, tad arī procenti būs par šo summu? A.Mačeks 
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atbild apstiprinoši. Pašlaik uzņēmumam ir kredītlīnija bankā, kur jāmaksā vairāk nekā seši 

procenti. Notiek pārkreditēšanās uz 2,5 procentiem. Mērķis ir tikai un vienīgi kurināmais, citiem 

mērķiem šo naudu nevar izmantot. 

M.Cimermanis: kredītlīnija vai kredīts? A.Mačeks atbild, ka tā nav kredītlīnija. 

M.Cimermanis atzīmē, ka šis ir nestandarta risinājums, jautā, vai ir biznesa plāns un kā plānots 

atdot naudu, vai tas nozīmē, ka uzņēmumam ir finansiālas grūtības? 

A.Okmanis paskaidro, ka kapitālsabiedrībai jau ir pašvaldības galvojums par četriem 

miljoniem euro projektu realizācijai, tas nav nestandarta, bet gan  ļoti normāls process. Lai 

saņemtu naudu no Valsts kases, ir nepieciešams pašvaldības galvojums, un Valsts kasei ir 

zemāki procenti. J.Kalinka atzīmē, ka paredzēts atliktais maksājums, kas sāksies no 2026. gada.  

A.Okmanis paskaidro, ka uzrādot kurināmā rēķinu Valsts kasei, pārskaitīs tikai rēķina 

summu. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Bruno Bahs, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 57 "Par galvojuma sniegšanu pašvaldības 

kapitālsabiedrības SIA “Bauskas novada komunālserviss” aizņēmumam 

kurināmā iegādei". 

Plkst. 11.23 deputāte I.Pētersone atstāj sēžu zāli. 

 

21.p. 

Par mantisko ieguldījumu pašvaldības kapitālsabiedrībā SIA „Bauskas novada 

komunālserviss”. 

 

( J.Kalinka) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Kalinka. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

J.Kalinak ziņo: minētais lēmuma projekts sagatavots par mantisko ieguldījumu 

kapitālsabiedrībā “Bauskas novada komunālserviss” un paredz to, ka pašvaldība iegulda 

pamatkapitālā divas zemes vienības ar adresi “Dārza iela 11” un “Biržu iela 8c”, un arī atrodošās 

ēkas uz šiem zemes gabaliem. Pamatkapitālā var ieguldīt tāpēc, ka šis zemes gabals un ēkas ir 

pašvaldības funkciju nodrošināšanai gan siltumapgādei, kur atrodas katlu māja Dārza ielā 11, 

gan atkritumu savākšanai un ielu uzturēšanai Biržu ielā 8 c.  

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 58 "Par mantisko ieguldījumu pašvaldības 

kapitālsabiedrībā SIA “Bauskas novada komunālserviss””. 

 

22.p. 

Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar SIA “Bauskas novada komunālserviss”. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Juris Krievs, Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 59 "Par deleģēšanas līguma noslēgšanu ar SIA 

“Bauskas novada komunālserviss”". 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Rundāles apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta  komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 60 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Rundāles apvienības pārvalde” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta  komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 61 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Valles pamatskola” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku vidusskola” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, G.Skribāne) 

 

Ziņo: A.Okmanis, G.Skribāne. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta  komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

lūdz ziņojumu.  

G.Skribāne ziņo: Finanšu komitejā tika izteikti iebildumi par aprēķinu izcenojumiem, tādēļ 

izcenojumi  tika precizēti, kas redzams pievienotajos dokumentos. Līdz ar to pakalpojuma 

izmaksas sadārdzinās līdz 2 EUR par vienas stundas nomu.   

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 
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Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 62 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Vecumnieku vidusskola” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Vecumnieku Sporta skola” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta  komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 63 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Vecumnieku Sporta skola” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu". 

 

27.p. 

Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 
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Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 64 "Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas 

sabiedrības vispārējam atbalstam". 

 

28.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2025.gada 30.janvāra lēmumā “Par mantas 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas novada komunālserviss””. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 65 “Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2025.gada 30.janvāra lēmumā “Par mantas nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā SIA “Bauskas novada komunālserviss””. 

 

29.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 27.maijā lēmumā "Par nedzīvojamo 

telpu Uzvaras ielā 6 un Uzvaras ielā 1, Bauskā nomu”. 

 

(A.Okmanis, L.Vasiļauska) 

 

Ziņo: A.Okmanis, L.Vasiļauska. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 L.Vasiļauska ziņo: Finanšu komitejas sēdē radās jautājums un lūgums iekļaut lēmuma 

projektā arī aprēķināto telpu nomas maksu, tas ir 5,39 EUR. Lēmuma projektā ir jāgroza 

iznomājamā platība, jo 2021. gada 27. maija lēmumā šī platība bija 109,4 m2 un šobrīd tā ir 

samazinājusies uz 82,6 m2. Tas saistīts ar to, ka nav nepieciešams iznomāt telpas pārējām 

institūcijām, kas bija iekļautas 2021. gada lēmumā.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 66 “Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2021.gada 27.maijā lēmumā “Par nedzīvojamo telpu Uzvaras ielā 6 un 

Uzvaras ielā 1, Bauskā nomu””. 

 

30.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā “Par projekta „ 

Publiskās infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības atbalstam Bauskas novadā” 

īstenošanu”. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, jautā, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs 

Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  2 (Laine Baha, Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 67 “Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2024. gada 30. maija lēmumā “Par projekta “Publiskās infrastruktūras 

izveide uzņēmējdarbības atbalstam Bauskas novadā” īstenošanu””. 

 

31.p. 

Par nekustamā īpašuma Skolas ielā 1, Skaistkalnē iegādi. 

 

(A.Okmanis, D.Šileika) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Šileika. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 
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D.Šileika ziņo: Bauskas novada pašvaldībā ir saņemts fiziskas personas iesniegums ar 

piedāvājumu no kopīpašuma un Bauskas novada pašvaldībai ar piedāvājumu izbeigt kopīpašumu 

un  Bauskas novada pašvaldībai  iegādāties 8/25 domājamās daļas no nekustamā īpašuma adresē 

Skolas iela 1, Skaistkalne, Skaistkalnes pagastā. Bauskas novada pašvaldībai pieder 17/25 

domājamās daļas no ēkas.  Piedāvātā pirkuma cena – 25000 EUR. Šajā kopīpašumā izvietota 

Skaistkalnes pagasta nodaļa, tai skaitā klientu apkalpošanas centrs un arī bibliotēka. Ēka atrodas 

labā atrašanās vietā, centrā, līdz ar to tur ir arī dažādi sabiedrisko pakalpojumu sniedzēji. Esošais 

īpašums apsekots. Šobrīd fiziskās personas īpašumā ēkas 1. stāvā nav neviens uzņēmējs, 2.stāvā 

tiek sniegti skaistumkopšanas pakalpojumi. Līdz šim arī pašvaldība izmantojusi šīs fiziskās 

personas telpas. Ēkā nav atdalīta izeja uz 2. stāvu, lai tur nokļūtu, ir jāiet tikai pa vienu ieeju, līdz 

ar to tas ir diezgan sarežģīti. Nākotnē primāri vēlētos pirmajā stāvā izvietot doktorātu, lai 

uzlabotu šo pakalpojumu pieejamību un visi šie sabiedriskie pakalpojumi atrastos vienuviet – 

pagasta nodaļa, klientu apkalpošanas centrs, bibliotēka. Līdz ar to rosina pašvaldībai pirkt 8/25 

domājamās daļas no minētā nekustamā īpašuma par iesniegumā norādīto piedāvāto cenu. 

Lēmuma projektā noteikts, ka Vecumnieku apvienības pārvaldei jāveic īpašuma novērtēšanu. Ja  

novērtētā cena būs zemāka nekā piedāvā cena, tad  jārosina to pirkt par zemāko cenu, līdzekļus 

paredzot no pašvaldības budžetā plānotajiem līdzekļiem no sadaļas “Līdzfinansējums Eiropas 

Savienības fondu un citiem projektiem”.  

R.Ābelnieks izsaka aicinājumu sagatavojot lēmumu projektus pieturēties pie latviešu 

literārās valodas, nevis pie topošās latviešu ierēdniecības valodas, kur ir nevajadzīgi anglicismi.  

Lokācijas vietu aicina nomainīt ar “atrašanās vieta”.  

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 68 “Par nekustamā īpašuma Skolas ielā 1, 

Skaistkalnē iegādi”. 

 

32.p. 

Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 10, Bauskā, funkcionāli nepieciešamā zemesgabala 

pārskatīšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 
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Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu Nr. 69 “Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 10, 

Bauskā, funkcionāli nepieciešamā zemesgabala pārskatīšanu”. 

 

33.p. 

Par atsavināšanas tiesību izmantošanu dzīvojamās mājās Mēmeles ielā 8, Bauskā piespiedu 

dalītā īpašuma izbeigšanai. 

 

(A.Okmanis, D.Platonova) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Platonova. 

Jautājums skatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, lūdz 

ziņojumu. 

 D.Platonova ziņo: Bauskas novada pašvaldībai pieder nekustamais īpašums – dzīvoklis 

Mēmeles ielā 8 - 6, Bauskā,  kas sastāv no dzīvokļa ar kopējo platību 34,5 m² un 345/2602 

domājamām daļām no dzīvojamās mājas, kura atrodas uz fiziskai personai piederošas zemes. 

Pamatojoties uz mājas dzīvokļu īpašnieku iesniegumu, Bauskas novada dome 2024. gada 19. 

decembrī pieņēma lēmumu ”Par dzīvojamai mājai Mēmeles iela 8, Bauskā, funkcionāli 

nepieciešamā zemes gabala pārskatīšanu”, kurā noteiktas mājai Mēmeles ielā 8, Bauskā 

funkcionāli nepieciešamā zemes gabala robežas un platība. Pašvaldībā saņemts Valsts zemes 

dienesta Kurzemes reģionālās pārvaldes 2025. gada 22. janvāra paziņojums, kurā paziņota 

daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Mēmeles ielā 8, Bauskā, funkcionāli nepieciešamā zemes 

gabala cena un informācija par daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas katra dzīvokļa īpašuma sastāvā 

ietilpstošās kopīpašuma domājamās daļas apmēram atbilstošo atsavināmās zemes platību un 

atsavināšanas cenu. Pašvaldībai piederošajam dzīvoklim noteikta atsavināšanas cena EUR 

928,66. 

A.Okmanis jautā, vai Bauskas apvienības pārvaldes budžetā ir paredzēti šādi līdzekļi. 

D.Platonova uz šo jautājumu atbildēt nevar. A.Okmanis atzīmē, ka šo jautājumu jāuzdod 

Bauskas apvienības pārvaldes vadītājai, jo, lai varētu veikt maksājumu, tas jāiegroza budžeta 

grozījumos.   

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

16 (Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Laine Baha, Bruno Bahs) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 70 “Par atsavināšanas tiesību izmantošanu 

dzīvojamās mājās Mēmeles ielā 8, Bauskā piespiedu dalītā īpašuma 

izbeigšanai”. 
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34.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu, nodrošinot piekļuvi nekustamam īpašumam 

“Dārza iela 11 k-1”, Bauskā. 

 

(A.Okmanis, D.Stubure, R.Ābelnieks) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Stubure. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

D.Stubure ziņo: gar īpašumu Dārza iela 11, kur atrodas katlu māja Bauskā, ir jānoslēdz 

ceļa servitūts par labu SIA “Modus Holding” īpašumam Dārza iela 11 -k-1, jo viņiem savādāk 

nav piekļuves iespējas. Līdz ar to jāsagatavo servitūta līgums, lai viņiem ir pa kurieni piebraukt 

koģenerācijas stacijai. 

R.Ābelnieks jautā par adresi, iesniegumā minēta adrese Dārza iela 11-k-1, jaunā adrese: 

Dārza iela 11c. D.Stubure: Dārza iela 11c ir adrese, Dārza iela 11-k-1 ir nosaukums. Nosaukuma 

maiņa ir Valsts zemes dienesta maksas pakalpojums. R.Ābelnieks norāda, ka ir neprecīzs 

kadastra numurs preambulas daļā.  D.Stubure izlabos. 

Vairāk jautājumu  nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 71 “Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu, 

nodrošinot piekļuvi nekustamam īpašumam “Dārza iela 11 k-1”, 

Bauskā”. 

 

35.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Annas”, Dāviņu pagastā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 72 “Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu 

nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam “Annas” Dāviņu 

pagastā”. 

 

36.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2019. gada 31. janvāra lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, “Jumpravas 4”, Mežotnes pagastā 

atsavināšanu”. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 73 “Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2019. gada 31. janvāra lēmumā “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.5, “Jumpravas 4”, Mežotnes pagastā 

atsavināšanu””. 

 

37.p. 

Par Bauskas novada domes 2024. gada 19. decembra lēmumā “Par Bauskas novada 

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-103, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai” atcelšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, deputāti balsojot pieņem lēmumu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 
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Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 74 "Par Bauskas novada domes 2024. gada        

19. decembra lēmuma “Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-103, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai” atcelšanu”. 

 

Sēdes vadītājs A.Okmanis ierosina balsot vienā balsojumā par 38., 39., 40.,  41.,  42.,  43.,  44.,  

45.,  46.,  47.,  48.,  49.,  50.,  51.,  52.,  53.,  54.,  55.,  56.,  57.,  58.,  59.,  60.,  61.,  62., un 63. 

lēmumu projektiem. 

Deputāti tam piekrīt. 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone ) 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas iela 8-10, Garoza, 

Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 75 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Skolas iela 8-10, Garoza, Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Bumbieru iela 13, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 76 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

Bumbieru iela 13, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Aroniju iela 7, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 77 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

Aroniju iela 7, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 95", Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 78 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Jaunzemgale 95”, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Aveņu iela 16, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 79 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

Aveņu iela 16, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Paozoli 41", Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 80 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Paozoli 41”, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma G.k. Dzirnavu iela 130, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 81 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

G.k. Dzirnavu iela 130, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Lapu iela 9, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 82 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

Lapu iela 9, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Paozoli 7”, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 83 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Paozoli 7”, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Baldones iela 53B k-9, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 84 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

Baldones iela 53B k-9, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Ozolēni 34”, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 85 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Ozolēni 34”, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 
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49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Sosti 1”, Iecavas pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 86 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Sosti 1”, Iecavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Tirgus ielā 5-90, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 87 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Tirgus ielā 5-90, Iecavā nodošanu atsavināšanai”. 

 

51.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 40-5, Bauska, 

Bauskas novads atsavināšanu. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 88 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma –

dzīvokļa Rīgas iela 40-5, Bauska, Bauskas novads atsavināšanu”. 

 

52.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Uldzes”-6, Grenctāle, 

Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 89 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa “Uldzes”-6, Grenctāle, Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

53.p. 

Par nekustamā īpašuma “Jaunrupuļi” Brunavas pagastā sastāvā esošās zemes vienības ar 

kadastra apzīmējumu 4046 011 0090 – ½ domājamās daļas, atsavināšanu. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 90 “Par nekustamā īpašuma “Jaunrupuļi” Brunavas pagastā 

sastāvā esošās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4046 011 0090 – ½ 

domājamās daļas, atsavināšanu”. 

 

54.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jasmīni”, Ceraukstes pagastā 

atsavināšanu. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 91 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Jasmīni”, Ceraukstes pagastā atsavināšanu”. 

 

55.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Eglaines”-5, Kurmene, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 92 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma –

dzīvokļa “Eglaines”-5, Kurmene, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

56.p. 
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Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Beibeži 5”-8, Beibeži, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 93 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma –

dzīvokļa “Beibeži 5”-8, Beibeži, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

57.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Liepu iela 9-8, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 94 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Liepu iela 9-8, Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

58.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 6”-9, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 95 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa “Misas kūdra 6”-9, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

59.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Rīgas iela 18-2, 

Skaistkalne, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 96 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Rīgas iela 18-2, Skaistkalne, Skaistkalnes pagastā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

60.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kalna Pelši”, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 97 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Kalna Pelši”, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

61.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, dzīvojamajā mājā 

“Skujukrogs”, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 98 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.3, dzīvojamajā mājā “Skujukrogs”, Rundāles pagasts nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

62.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Zemzari”- 44, Pilsrundāle, 

Rundāles pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 99 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma –

dzīvokļa “Zemzari”- 44, Pilsrundāle, Rundāles pagasts, Bauskas novads 

atsavināšanu”. 

 

63.p. 
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Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Kukšukrogs”, Viesturu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 100 “Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma 

“Kukšukrogs”, Viesturu pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

Sēdi beidz 2025. gada 27. februārī plkst. 11.51. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2025. gada 27. martā plkst. 9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes lēmumi ar pielikumiem uz 169 lp; 

2. 27.02.2025. saistošie noteikumi Nr. 2 uz 7 lp; 

3. 27.02.2025. saistošie noteikumi Nr. 3 uz 9 lp; 

4. 27.02.2025. saistošie noteikumi Nr. 4 uz 34 lp; 

5. 27.02.2025. nolikums Nr. 1 uz 4 lp; 

6. 27.02.2025. nolikums Nr. 2 uz 4 lp; 

7. 27.02.2025. nolikums Nr. 3 uz 4 lp; 

8. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 5 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes  protokolētāja     Ligita Jukšinska 


	Sēde sasaukta 2025. gada 27. februārī plkst.9

